



## ATLAKSEN HALLITUKSEN KOKOUS 5/2024

**Aika:** Tiistai 7.5.2024 Klo 16:00

**Paikka:** Tellus Galaxy, etäosallistuminen mahdollista Teamsin kautta.

### 1§ Kokouksen avaaminen

-Avataan kokous kellon ollessa: 16.07.

### 2§ Laillisuus ja päätösvaltaisuus

-Kokouskutsu lähetetty 3.5.2024.

-Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

-Paikalla: Emma Kostama, Aku Pulkkinen, Sanni Rajaniemi, Maija Hakanen, Antton Maunuksela, Oskari Arvela, Lumikki Pylvänäinen (saapuu kohdassa §2, poistuu kohdassa §15), Kaapo Qvintus (poistuu kohdassa §12, palaa kohdassa §14), Ville Sauramäki (saapuu kohdassa §2).

-Etänä: Saara Heikkinen, Anna Rönqvist, Anette Helanne, Tuukka Reinisalo, Laura Kartano (poistuu kohdassa §15), Eemil Hietala (poistuu kohdassa §18), Iiris Karppinen (poistuu kohdassa §18).

### 3§ Työjärjestyksen hyväksyminen

-Ehdotetaan lisättäväksi kohta §18 KOOMAn toteutunut talous. Ehdotus saa kannatusta.

-Ehdotetaan lisättäväksi kohta §19 Toisen kaiuttimen hankkiminen. Ehdotus saa kannatusta.

-Ehdotetaan kohdan §4 muuttamista muotoon ”Pöytäkirjantarkastajien ja sihteerin valinta”.

Ehdotus saa kannatusta.

-Hyväksytään asialista näillä muutoksilla kokouksen työjärjestykseksi.

### 4§ Pöytäkirjantarkastajien ja sihteerin valinta

-Ehdotetaan sihteeriksi Oskari Arvelaa. Ehdotus saa kannatusta.

-Valitaan pöytäkirjantarkastajiksi Anette Helanne ja Kaapo Qvintus.

### 5§ Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

-Allekirjoituksia puuttuu.

PJ

Siht.

PKT

PKT

## 6§ Ilmoitusluontoiset asiat ja posti

- Ei ilmoitusluontoisia asioita.
- Postissa tullut Loimu-lehti.

## 7§ Talous

- Tilillä 8808,34 €.
- Haalaritilillä 608,28 €.
- Käteiskassassa 686,80 €.
- Mantsalehden postituskuluihin budjetoitu 30 €, käytetty 29,99 €.
- Kiltahuoneen valkotalutukseen budjetoitu 10 €, käytetty 6,78 €.
- Ehdotetaan, että budjetoidaan Mantsalehden fuksinumeron painatuskuluja varten 100 €. Ehdotus saa kannatusta.
- Ehdotetaan, että budjetoidaan kaiuttimien mikrofonien varaparistoihin 10 €. Ehdotus saa kannatusta.
- OYY lähettänyt sähköpostia vuoden 2024 järjestävyyksistä. Ehdotetaan, että haetaan OYYn järjestävyyksistä. Ehdotus saa kannatusta. Vastuuhenkilönä Emma Kostama.
- Kesän aikana Atlakselle tulossa käyttöön kulukorvauslomake.
- Monistolta tullut lasku edellisestä Mantsalehdestä.

## 8§ Palaute

- Palautekanavaan on tullut kuusi uutta palautetta ja kolme tapahtumaehdotusta.

*"Hei! Olisiko mahdollista tehdä "Käytettävissä" lista/ryhmä, jossa voitaisiin kysellä vapaaehtoisia avuksi tapahtumien järjestämiseen ynnä muihin talkoisiin. Moni varmasti haluaisi välillä autella ja päästä mukaan toimintaan :) Matalan kynnyksen toiminta ja pikku hommien hoitaminen voisi lisätä kuuluvuuden tunnetta ja toimia esimerkiksi ponnistuslautana hallitukseen!"*

- Palaute käsitelty kokouksessa ja idea kuulostaa hyvältä. Ehdotetaan, että perustetaan alkusyksystä Telegramiin nakkiryhmä. Ehdotus saa kannatusta. Vastuussa tapahtumavastaavat.

*"Kiitos huhtikuun mantsaillasta: hienot oli puitteet, toivottavasti päästään jatkossakin hyödyntämään UNOn kerhotilaa. Igorin heittäminen ikkunasta oli kyllä typerä veto."*

*"Seuraukset olisivat voineet olla ikävät, jos joku olisi sattunut saamaan painavan sukelluspuvun niskaansa. Tuosta korkeudesta pudotettuna ei toki vaadita edes painavaa esinettä vahingon aiheuttamiseksi. Vähän kannattaisi myös miettiä miltä tietämättömälle ohikulkijalle näyttää ihmisen kokoisen esineen pudottaminen korkealta talon katolta."*

*"Toivottavasti Igorin pudottamisesta ei tullut jälkipyykkiä. Joku ohikulkija olisi kyllä voinut pelästyä."*

PJ

Siht.

PKT

PKT

-Palautteet on käsitelty ja asiasta on keskusteltu kokouksessa. Ehdotetaan, että Igorin muistoa pyritään kunnioittamaan Instagram-päivityksellä ja Mantsalehden muistokirjoituksella. Ehdotus saa kannatusta.

"Nyt jotain järkee näihin yksikön kirjoitusohjeisiin 🤔 ei voi olla, että niitten mukaan täytyy kirjoittaa esim kandi, mut sitte ohjaajatkään ei oo niistä tietosia tai osaa niitten sisältö. Ja kun ei sieltä löydy esimerkkejä ja ne mitä löytyy ni ei auta. Ja se että niitä ei päivitetä 🤔🤔🤔 kaks vuotta pitäny päivittää vaan ei näy ei. Vitutaaaaaaaaaaaaaa. Miksei voida käyttää vaan apa6 niin olis elämä helppoo. Tehkää jotain pls..."

-Palaute käsitelty kokouksessa ja edunvalvontavastaava aikoo olla yhteydessä tutkimusyksikköön palautteesta.

"Moi! En oo varma miten tää nykyään menee ja mikä käytäntö tässä on, mut olisi kiva jos urheiluvastaava voisi käyttää tiedotuksessa säännöllisesti jotain tiettyä tiedotuskanavaa. Nyt on ollut välillä sähköpostin kautta ja välillä tiedotuksessa ollut pelkkä telegram, jolloin esimerkiksi kevätsoutujen ilmoittautuminen meni niiltä tyypeiltä ohi, jotka ei oo telegrammissa. Pahottelut jos on turha viesti ja jos puolestaan iteltä menny iteltä joku säpo ohi, mut tuli tällainen ehdotus mieleen"

-Palaute käsitelty kokouksessa ja urheiluvastaava käyttää jatkossa sähköpostia ensisijaisena tiedotuskanavana. Pyritään myös muussa tiedotuksessa käyttämään kaikkia tiedotuskanavia, mutta ensisijaisena sähköpostia.

"Atlaksis-etkot oli todella kivat! Paljon porukkaa molemmista järjestöistä ja hyvä meininki. UNO myös tilana upea ja toimiva, kiva kun mahtui pelailemaankin. Toivottavasti voisi jatkossakin järjestää vastaavat yhteisetkot Syntaksiksen kanssa ❤️🍀"

-Uno todettiin riittävän isoksi kahdelle järjestölle. Tarkoituksena järjestää yhteisiä etkoja myös jatkossa.

"Jotain kivaa että pää kestää <3"

-Tapahtumatoive käsitelty kokouksessa.

"Tapahtumavastaavat haluavat wapun jäljiltä varmaan haudan lepoon, mutta voisiko kesää ajatellen laittaa taas ajatuksen hautumaan beach partyista tai mantsaillasta? Olisi kiva kerran kesässä nähdä porukalla mantsalaisia vierotusoireiden lievittämiseksi ☑"

-Tapahtumatoive käsitelty ja kesätapahtuma on suunnitteilla.

"Atlas + Syntaksis -etkot vielä joskus uudestaan! Ehkä syksyllä ennen jotain tapahtumaa? 😊"

-Tapahtumatoive käsitelty ja tarkoituksena on järjestää yhteiset etkot myös syksyllä.

PJ

Siht.

PKT

PKT

## 9§ OLuT:n terveiset

- Edellinen kokous ollut 2.5.
- Wappusitsit jouduttiin perumaan, koska ilmoittautumisia ei tullut tarpeeksi.
- Kesäjuhlat tulossa 29.8.
- Syksyn muut tapahtumat suunnitteilla, mutta tarkkoja päivämääriä ei ole vielä tiedossa.

## 10§ EGEA:n terveiset

- Kevään viimeinen kokous ja kevätkokous 17.5. klo 9 etänä.
- Syksyn vaihdoista tulossa pian tietoa.
- Elokuun lopussa EGEA:n junamatka Unkarista, Romaniaan, Bulgariaan ja Turkkiin. Ilmoittautuminen on vielä auki.

## 11§ PSMS:n terveiset

- 25.4. oli kevätkokous ja johtokunnan kokous. Kevätkokouksessa myönnettiin vastuuvapaus vuoden 2023 johtokunnalle.
- Seuraava kokous 8.5.
- 22.5. pääsykoekahvitukset klo 14-17
- 10.6. PSMS:n kesäpiknik
- Nordia-ilta suunnitteilla syksyille.
- Oulanka-excu alustavasti 3.-4.10. Etusijalla PSMS:n jäsenet.

## 12§ Loimun terveiset

- Kokous 7.5. ja 8.5.

## 13§ Tutkinto-ohjelmatoimikunnan ja johtoryhmän terveiset

- Ollaan perustamassa tutkinto-ohjelman kehittämisryhmää, aikataulusta ei ole vielä tietoa. Ryhmään halutaan mukaan myös opiskelijoita.
- Maantieteen ensisijaisten hakijoiden lukumäärä on laskenut, mutta niin on myös muissa kaupungeissa.
- Ollaan keskusteltu ongelmasta, että moni vaihtaa suorittamaan maisteriohjelmaa johonkin muuhun kaupunkiin.
- On keskusteltu valintakoeuudistuksesta.
- Maantieteen yksikköön avataan luonnonmaantieteen yliopistolehtorin tehtävä ja kulttuurimaantieteelle on mahdollista palkata henkilö opetustehtäviin 3 vuodeksi.
- Aineenopettajakiintiön kymmenen aloituspaikkaa ei ole muutamana edellisenä vuonna tullut täyteen.

PJ

Siht.

PKT

PKT

## 14§ Menneet tapahtumat

- 12.4. Ammatinkuvaseminaari. Tapahtuma oli mielenkiintoinen.
- 16.4. Mantsailta. Tulleet palautteet käsitelty kohdassa 8§ Palaute. Uno oli tilana toimiva. Mukana oli myös uusia kasvoja. Tapahtumaan budjetoitu 25 €, käytettiin 17,13 €. Palamaan jääneen kynttilän takia jouduttu soittamaan huoltoyritys avaamaan oven, josta tuli 50 € lasku. Ehdotetaan budjetoitavaksi 50 € laskuun. Ehdotus saa kannatusta.
- 17.4. OYYn Wapputori. Atlas oli myymässä merkkejä. Merkkejä saatiin myytyä hyvin.
- 18.4. Wappuolympialaiset. Palkintoihin ja rasteille oli budjetoitu 20 €, käytettiin palkintoihin 2,11 €. Tiima laskuttaa summan myöhemmin. Uusista rasti-ideoista pidettiin. Onnistunut tapahtuma.
- 19.-22.4. Wapputurnajaiset. Osallistujia saisi olla enemmän. Jos tapahtuma halutaan jatkossa järjestää, pyritään markkinoimaan sitä paremmin. Tapahtuma oli kiva ja tehtävät olivat mukavia.
- 21.4. Kirkkovenesoudut. Soutamista ei järjestetty tänä vuonna. Köydenvedossa ei päästy pistesijoille.
- 23.4. Alun Hubbard -tutkijaesittely. Alun teknisiä ongelmia lukuun ottamatta tapahtuma oli onnistunut. Tapahtumasta pidettiin ja vastaavia toivottiin myös jatkossa. Myös tutkijoiden puolelta tullut kiinnostusta vastaavista tapahtumista. Dokumenttia ei katsottu aikataulun venymisen takia, mutta se on katsottavissa Yle Arenassa. Tapahtumaan budjetoitiin 30 €, mutta yksikkö tarjosi tapahtuman tarjoilut, joten se jäi kokonaan käyttämättä. PSMS voi tarvittaessa toimia jatkossa apuna, kun tutkijoihin ollaan yhteydessä.
- 29.4. Waatonaaton Atlaksis etkot Syntaksiksen kanssa. Tulleet palautteet käsitelty kohdassa 8§ Palaute. Tapahtumasta tullut muutenkin positiivista palautetta. Paikalla oli molemmista järjestöistä hyvin osallistujia. Budjetoitu 25 €, käytettiin 24,37 €. Pullorahoja tuli 27,25 €. Voittoa siis 2,88 €. Ehdotetaan, että budjetoidaan Syntaksiksen osuus 1,44 € maksettavaksi. Ehdotus saa kannatusta.

## 15§ Tulevat tapahtumat

- Rantabailut alustavasti lauantaina 29.6. Tavoitteena järjestää Nallikarissa, mutta sateen varalle koitetaan saada myös joku PSOASin tila, esim Uno.
- Mantsamökkiä varten kysely tiloja. Rokuan leirikeskukseen hinta on noussut edellisestä kerrasta. Keskusteltu siitä, syökö Oulanka-excu ja mökki toisiltaan osallistujia, jos ne molemmat järjestetään syksyllä. Päätetään kuitenkin järjestää mökki syksyllä, alustavasti 22.-24.11. Ehdotetaan budjetoitavaksi 2400 € mökin varaamista ja linja-autokuljetuksia varten. Ehdotus saa kannatusta.
- Alumnisitsejä on toivottu. Alumnitoiminta pyritään kuitenkin ensin saamaan alkuun syksyllä, ja sitsit järjestettyä sen jälkeen keväällä.
- Aletaan suunnittelemaan mahdollista Soopatlaksis reissua Hailuotoon Soopan ja Syntaksiksen kanssa syksyille.

## 16§ Hallituskaapin lukon koodin vaihtaminen

- Hallituskaapin lukon koodi on mahdollisesti päässyt hallituksen ulkopuolisille henkilöille. Ehdotetaan, että vaihdetaan koodi uuteen. Ehdotus saa kannatusta. Vastuussa Emma Kostama.

PJ

Siht.

PKT

PKT

**17§ Hurmos syksyllä 2024**

-Hurmoksen päivätapahtuma järjestetään 12.9. Atlas ilmoitettu mukaan myymään haalarimerkkejä.

**18§ KOOMAn toteutunut talous**

-Kooman toteutunut talous käyty läpi kokouksessa. Rahaa jäi yli 769,79 €, jota on tarkoitus käyttää karonkkaan. Ehdotetaan, että budjetoidaan karonkkaa varten 769,79 €. Ehdotus saa kannatusta.

**19§ Toisen kaiuttimen hankinta**

-Atlaksis etkoilla tullut idea, että voitaisiin hankkia toinen vastaava kaiutin, jotta saataisiin äänentoisto esimerkiksi Unossa molempiin tiloihin. Kahdesta kaiuttimesta olisi hyötyä myös muissa isommassa tiloissa ja esimerkiksi linja-autossa. Kahdella kaiuttimella toinen voisi olla aina ladattuna, ja näin valmiina kiireisiä tilanteita varten. Uusi vastaava kaiutin olisi edullisempi kuin nykyinen oli ostohetkellä, tällä hetkellä noin 180 €. Jatketaan keskustelua Telegramissa ja palataan asiaan syksyn ensimmäisessä kokouksessa.

**20§ Meta**

-Ei muuta esille tulevaa asiaa.

**21§ Seuraava kokous**

-Seuraava kokous elokuussa.

**22§ Kokouksen päättäminen**

-Päätetään kokous ajassa 18.20.

---

Puheenjohtaja

Emma Kostama

Sihteeri

Oskari Arvela

---

Pöytäkirjantarkastaja

Anette Helanne

Pöytäkirjantarkastaja

Kaapo Qvintus